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Kommunstyrelsens handikappråd     
 
 
                    Installering av trådlöst nätverk i Rådssalen 
 
Kommunstyrelsens handikappråd har idag diskuterat ett underlag för planeringen av 
ett trådlöst nätverk för kommunikation i Rådssalen som stadsledningskontorets 
utvecklingsavdelning har tillställt oss.  Vi har följande synpunkter. 
 
Den trådlösa tekniken för kommunikation innebär redan idag stora problem som 
tyvärr dessutom är växande.  Allt fler människor drabbas av symtom som huvudvärk, 
koncentrationssvårigheter, yrsel, tinnitus, kraftlöshet m.m.  Våra politiker är inte 
förskonade från dem.  Personer som redan lider av dem stängs ute från att delta i det 
politiska arbetet om den trådlösa tekniken breder ut sig. 
 
Statens strålskyddsinstitut understryker på sin hemsida vikten av att man undviker 
onödig strålning från mobiltelefon och torde komma att skärpa sin inställning till 
utnyttjandet till följd av den ökade kunskap om riskerna som forskningen i olika 
länder ger. 
 
Därför anser vi att staden, som faktiskt är något av en föregångare när det gäller att ta 
varningssignalerna på allvar, också i detta sammanhang måste så göra och 
 - grundligt utreda om det finns andra sätt att tillgodose de  kommunikationsbehov 
som olika verksamheter har.  Efter en kontakt med representanter för Elöverkänsligas 
förening har vi fått information om att fiberoptik torde vara den bästa lösningen men 
att det också är möjligt att göra kombinationslösningar med kopparkabel till en del 
platser och fiber till andra.   
- om man kommer fram till att sådana alternativ trots allt inte är tillämpbara 
undersöka möjligheterna att avgränsa någon zon där personer som redan lider av eller 
riskerar att få besvär i form av elöverkänslighet kan vistas 
- i det fortsatta arbetet knyta till sig en representant för Elöverkänsligas  förening. 
 
 


